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Beste heer Van Limpt, 

 

Uw vragen van 29 april 2020 kunnen wij als volgt beantwoorden: 

 

Vragen: 

In raadsinformatiebrief 160 worden wij geïnformeerd over de uitkomsten van de leefbaarheidsmo-

nitor. Waarvan de onderzoeksresultaten als bijlage zijn toegevoegd. Goed om te lezen, dat de te-

vredenheid over het algemeen groot is. Maar we zien toch ook nog een flink aantal zorg- en aan-

dachtspunten. Zoals de constatering, dat ongeveer één derde van de inwoners ontevreden is over 

het totale functioneren van de gemeente Meierijstad. In de prestatieafspraken met de corporaties 

is vastgelegd, dat er voor twee van hun wijken een plan van aanpak wordt opgesteld ter verbete-

ring van de leefbaarheid. Het informeren van de inwoners wordt ook genoemd, al is dat in de hui-

dige omstandigheden wat lastig. Maar in onze optiek moet het meer zijn dan informeren en - zoals 

ook genoemd – mogelijk faciliteren van burgerinitiatieven. 

 

Onze vraag is dan ook: 

1. Is het college voornemens om ook op gemeentelijk niveau een plan van aanpak op te stellen, 

waarin zo concreet mogelijk wordt aangegeven hoe en waar de genoemde aandachtspunten 

worden aangepakt. 

2. En met welke ambitie bijvoorbeeld het tevredenheidsgevoel over het functioneren van de ge-

meente – maar ook andere punten als bekendheid BIN, speelplekken, verkeersoverlast  e.d. – 

moeten zijn verbeterd bij de volgende monitoring in 2022?  
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Antwoord: 

 

1. Ook het college is verheugd dat uit het onderzoek naar voren is gekomen dat de inwoners van 

Meierijstad over het algemeen erg tevreden zijn over de leefbaarheid. Het onderzoek liet ook 

zien dat in totaal bijna 80% (zeer) tevreden of neutraal is over het algemene functioneren van 

de gemeente. Dat laat onverlet dat er zeker nog zaken te verbeteren zijn. 

De komende periode zullen de uitkomsten van de leefbaarheidsmonitor een belangrijke rich-

tinggever zijn in het werk van de gemeente en in de gesprekken en de samenwerking met 

organisatie en inwoners op het gebied van leefbaarheid. Dit heeft gecoördineerde aandacht in 

de gemeentelijke organisatie en in het college. Op dit moment wordt nog geen gemeentebreed 

plan van aanpak opgesteld over hoe en waar de aandachtspunten worden aangepakt. Het is 

belangrijk eerst te onderzoeken welke oorzaken of mechanismen achter de resultaten liggen, 

voordat uitkomsten geïnterpreteerd kunnen worden. Daarvoor worden gesprekken gevoerd met 

externe partners en wijkbewoners en gemeentelijke collega’s. Denk hierbij aan gesprekken met 

inwoners in het kader van integrale gebiedsbeheerplannen over onder meer gemeentelijk 

groenonderhoud, en aan overleggen met wijk- en dorpsraden en andere maatschappelijke part-

ners. Uit die gesprekken zal ook blijken waar mogelijkheden en kansen liggen voor samenwer-

king en vervolgstappen.  

Waar het kan worden opvallende uitkomsten uit de leefbaarheidsmonitor wel meteen meege-

nomen in het lopend beleid of in aanstaande beleidskeuzes, en -uitvoering. Denk hierbij bijvoor-

beeld aan het vergroten van de bekendheid van het Buurt Informatie Netwerk (BIN), wat is 

opgenomen in het uitvoeringsprogramma Integrale Veiligheid, en aan verkeersprojecten die de 

gemeente steunt in het kader van gedragsverandering rondom verkeersoverlast bij scholen en 

in woonwijken. Daarnaast zijn er zaken, zoals gemeentelijke dienstverlening, die onze con-

stante aandacht voor verbetering hebben. Tegelijkertijd zetten de buurtadviseurs, samen met 

de vakinhoudelijke medewerkers en andere wijkprofessionals in op het stimuleren en faciliteren 

van inwonersinitiatieven met kennis, verbindingen en eventueel het leefbaarheidsbudget. 

Het college zal de raad jaarlijks een stand van zaken toesturen (Q1) op het thema leefbaarheid, 

met daarin opgenomen de vervolgacties n.a.v. de leefbaarheidsmonitor. Indien er uit de ko-

mende gesprekken gebiedsoverstijgende thema’s en patronen naar voren komen die vragen 

om een gemeentebrede aanpak dan rapporteert het college hierover aan de raad. 

 

2. De huidige monitor is een nulmeting. Veel beleidsontwikkelingen zijn reeds ingezet. Bij diverse 

beleidsontwikkelingen en beleidsherijkingen wordt gekeken naar wat een passend ambitieni-

veau is. Bij de herijkingen zullen de uitkomsten van de leefbaarheidsmonitor worden meegeno-

men en zal per beleidsonderwerp worden gekeken wat een wenselijk en haalbaar streven is in 

termen van verbetering van tevredenheidscores bij de volgende meting van de leefbaarheids-

monitor. 

 

Met vriendelijke groet, 

Burgemeester en wethouders van de gemeente Meierijstad 

De secretaris,     De burgemeester, 

drs. M.G.C. Wilms-Wils RA   ir. C.H.C. van Rooij 

 


